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Workshop on Teaching Pronunciation in the German as a Foreign or Second 

Language Context (online)/ 

Praxisworkshop Phonetik für DaF-/DaZ-Dozierende (Webinar)  

Description 

Clear and correct pronunciation is crucial for successful communication. Since pronunciation problems 

can be persistent at all levels, pronunciation training should be included as a regular part of German as a 

foreign or second language instruction from the very beginning. It is important for learners to have the 

opportunity to listen to new rhythm patterns and sounds and then to practice the correct positions and 

movements of the organs of speech (i.e. lips, tongue, and lower jaw) until these can become automatic. 

This will allow them to produce sounds correctly and improve their pronunciation. 

Teachers need an extensive and varied inventory of methods in order to help learners achieve success. 

Practical exercises for intonation and articulation will be used to show how pronunciation practice using 

physical movement, gadgets and props, and tips to find the sound can be integrated into the lessons in a 

motivating way. 

You will also receive recommendations for practice materials and literature on teaching pronunciation.  

 

[German] 

Eine deutliche und angemessene Aussprache ist ausschlaggebend für das Gelingen von Kommunikation. 

Da Ausspracheprobleme jedoch auf allen Sprachniveaus sehr hartnäckig sein können, sollte Phonetik im 

DaF-/DaZ-Unterricht von Anfang an systematisch trainiert werden. Deutschlernende müssen unbekannte 

Laute und Rhythmusmuster hören üben und ihre Sprechwerkzeuge durch intensives Training an die neuen 

Bewegungen gewöhnen, bis diese automatisiert angewendet werden können. 

Ein umfang- und abwechslungsreiches Methodeninventar trägt entscheidend zum Lernerfolg bei. Anhand 

von praktischen Übungsbeispielen zu ausgewählten intonatorischen und artikulatorischen 

Schwerpunkten des Deutschen wird gezeigt, wie Aussprachetraining mit Körpereinsatz, Hilfsmitteln und 

vielseitigen Lautanbahnungstipps motivierend in den Unterricht integriert werden kann. 

Sie erhalten außerdem Hinweise auf geeignete Übungsmaterialien sowie Fachliteratur zur 

Aussprachedidaktik. 

Date and time 

 06.08.2020, 14:00 - 17:30 CET, includes a 30 min break 

Target group 

 Teachers of German as a foreign and second language, instructors in the field of German teacher 

training and lecturers in German Studies 

 [German] Lehrende für DaF/DaZ, Dozierende in Lehramtsstudiengängen und Germanistik 

Requirements 

 We assign 2 places per Arqus university 

 [German] Wir vergeben 2 Plätze pro Arqus Universität 
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Deadline of application 

 30.06.2020 

Required application documents 

 If you are interested in participating, please send a short e-mail to al4_arqus@uni-leipzig.de. 

Please tell us briefly what your current tasks and position are. 

 [German] Bei Interesse schreiben Sie uns bitte eine kurze E-Mail an al4_arqus@uni-leipzig.de in 

der Sie uns kurz Ihre aktuelle Tätigkeit und Stellung beschreiben. 

Contact person and E-Mail address 

 Jupp Möhring, al4_arqus@uni-leipzig.de 
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